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1. Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.  
Er waren geen vragen vanuit het Comité. 

 
2. Periodiek verslag interne preventiedienst 

De preventieadviseur geeft een toelichting bij de acties tot en met 22 maart 2022 en de lopende onderzoeken. 
- Richtlijnen workshops in dit geval een in-house tattooshop in het Speelkaartenmuseum. Het accent voor 

het advies was vooral gericht op het opruimen van potentieel gevaarlijke substanties (inkt) en materiaal 
zoals tattoonaalden. 



- Pictogrammen: iedereen mag en kan in principe pictogrammen maken maar moet wel rekening houden 
met de wettelijke voorschriften waaraan een pictogram moet voldoen. 

- Hoogrisicocontact covid: gewijzigde aanbeveling voor het gebruik van een FFP2 of chirurgisch masker 
(mei 2022 tgo nu) 

- Welzijnsonthaal: storende geluiden door activiteiten. Advies gegeven: ofwel de activiteiten elders 
organiseren of het onthaal afschermen met een constructie. 

- Stadsbedrijven – korte broeken dragen tgo aangepaste werkkledij. De preventieadviseur heeft deze 
vraag besproken met Marijke ’S Heeren. Zij maakt een oplijsting van de taken die wel en niet met korte 
broek kunnen worden uitgevoerd met de bedoeling om een logisch en duidelijk kader uit te werken. 
Timing: tijdens de winter een voorstel/kader op punt zetten om tegen mei een uiteindelijk voorstel klaar 
te hebben. Voorlopig afwachten tot de oefening is afgerond. Vakorganisatie vraagt dat hier zodra 
duidelijk is wat er beslist is, er naar iedereen toe duidelijk gecommuniceerd wordt. 

- Nieuwe locatie groen, reiniging en wegen: personeelsruimtes zoals kleedkamers en douches in 
Everdongenlaan, refter in Stadsbedrijven. Vakorganisatie is bezorgd over de afstand tussen beide 
locaties en dat er teveel tijd verloren gaat bij de verplaatsing om naar de refter te gaan voor de 
middagpauze. Het plein tussen beide gebouwen wordt heraangelegd en er worden voorzieningen 
getroffen zodat er een makkelijke verbinding is tussen beide gebouwen. 

- Een werkpostfiche is een risicoanalyse. Wie mag deze ondertekenen? 
- Advies mbt tot het wettelijk kader van defibrillatoren. Het is niet wettelijk verplicht om dergelijke 

toestellen te voorzien, maar ze kunnen op basis van een beleidsmatige beslissing voorzien worden. 
Waar bevinden deze toestellen zich? Bij opzoeking op het internet kan men enkel 3 geregistreerde 
toestellen binnen de Ring lokaliseren. In welke stadsgebouwen aanwezig? Dergelijke toestellen geven 
instructies aan de gebruiker wanneer men het toestel wil inzetten. Eenmaal aangesloten werkt het 
toestel automatisch en geeft gesproken opdrachten. Strikt genomen kan men het toestel zonder 
opleiding gebruiken. De eigen bedrijfshulpverleners krijgen elk jaar bij Idewe een opleiding die eindigt 
met een reanimatie en gebruik van een defibrillator. 

- Plaatsbezoeken en evacuatieoefeningen: zie overzicht adviezen. 
 
Vragen:  
Een nieuwe veegwagen werd in werking gesteld. Kan de vorige veegwagen in gebruik genomen worden 
door de Wollewei voor het vegen van de koer? De Wollewei heeft veel last van afval op de koer die 
openbaar domein is. De nieuwe veegwagen is een extra machine voor Stadsbedrijven. Voorstel om 
contact op te nemen met Stadsbedrijven om de koer van de Wollewei mee op te nemen als locatie voor 
de veegwagen. 

 
3. Toelichting energiebesparende maatregelen in werkruimtes en leslokalen 

2 maatregelen werden door het bestuur genomen: 
- 1ste luik is de verwarming: zelfde temperatuur aanhouden in de kantoren en geen elektrisch vuurtje als 

bijverwarming plaatsen; en daarnaast het water 2 graden minder van 38 naar 36 graden. 
- 2de luik is de verlichting: sensibiliseren van het personeel. Is hier verlichting nodig of niet, bijvoorbeeld 

als het lokaal leegstaat. Enkel verlichting indien nodig. Vraag om hier strikter op toe te zien en om met 
meer aandacht om te gaan met de verlichting. 
Het aanpassen van de temperatuur vraagt wat tijd. In het stadhuis wordt bekeken of de verwarming kan 
uitgeschakeld worden in enkel die ruimtes die niet gebruikt worden.  
Op het openbaar domein zal de verlichting op bepaalde tijdstippen worden gedoofd. Hierover volgen 
nog acties naar de bevolking toe. Deze processen lopen.  
Codex Welzijn op het Werk: voor administratief werk is 18 graden voldoende en voor de verlichting zijn 
er ook minimale waardes.  
 
Vraag: 
Is het mogelijk om op sommige plaatsen bewegingssensoren te laten hangen in de Wollewei (vb. in 
bepaalde gangen)? FM maakt een studie, tips zijn welkom. 
 

- In de Kinderopvang wordt voor de kleuters een uitzondering gemaakt, hier hanteert men 21 graden. 
Uitzonderingen – zoals voor de Kinderopvang - moeten worden voorgelegd aan college. 



- In de scholen worden de ramen op kiep gezet en tijdens de pauzes wordt er maximaal verlucht 
gedurende max 5 min. Het onderwijs heeft richtlijnen ontvangen m.n. blijven ventileren. 
 
Indien er nog problematieken opduiken dan kunnen die volgende keer besproken worden. 
 
Werkomstandigheden kunstencampus 

- De toiletten tgo het secretariaat zijn openbare toiletten. Ze worden frequent bezocht tijdens de 
openingsuren later op de avond. Recent zijn er drugs gevonden. Dit is gesignaleerd aan Jan Govaerts. 
De stadswachten zullen vanaf nu regelmatig passeren om te controleren.  
Ook aan de trappen van het monument doet deze problematiek zich voor. Dit is doorgegeven aan de 
politie. Camerabewaking? 
Vraag:  
Kan de drughulpverlener van CAW mee ingeschakeld worden?  

- De ‘studenten klei’ klagen er over dat het in het lokaal te droog is. Idem voor de ‘studenten gips’. Johan 
DB van FM kijkt de situatie na in het C-blok. 

- In het B-blok wordt in 16 kleine klassen individueel lesgegeven. 1 leerkracht en 3 leerlingen in een kleine 
ruimte. Bij de blazers wordt het CO² gehalte te hoog. Ramen op kiep is geen optie en de deur kan ook 
niet open owv geluidsoverlast. 15 van de 16 lokalen zijn steeds bezet waarbij zaterdagochtend en 
woensdagnamiddag de topmomenten zijn. Johan kijkt na of het mogelijk is om het luchtdebiet te 
verhogen. 

- De zonwering aan de zuidkant is momenteel permanent naar beneden, de temperatuur bedraagt nu 21 
graden. 

- Kan het gebouw helemaal afgesloten worden? PWA te laat om gebouw om 22 uur af te sluiten. Johan 
neemt contact op. 

- Recent was er een poging tot aanranding, is doorgegeven aan politie. 
- Partituren in de concertzaal vliegen weg: Johan kijkt na. 
- Extra signalisatie in het gebouw: regelmatig zijn er mensen de weg kwijt. Ook dit wordt door Johan 

opgenomen. 
 

Vraag: 
- Spijbelaars die in de omgeving van de academies rondhangen. Signaleren aan de Wollewei, dan gaan 

zij er mee aan de slag. 
 

4. Varia 
 

- Geen. 
 
 
Datum en plaats volgende vergadering 
 

Dinsdag 22 november 2022 om 13u30 – afhankelijk van de agendapunten en de coronamaatregelen fysiek 
of digitaal.  

 
 
Evie Van Herck        Francis Stijnen  
 
Secretaris        Voorzitter 
 
 
 


